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Peos krönika 20 december. 
 
 
Hej på er alla medlemmar. 

Nu har ett år passerat och vi är snart inne i ett nytt år. 

Vad händer. 

Vi är inne i en avtalsrörelse som förhoppningsvis inte blir för svår för parterna att komma 

överens. 

Arbetsgivarna har lämnat över avtalskrav mellan varandra. 

Nu börjar den intensiva biten i avtalsrörelsen. 

Skyddsombuden har haft  två heldagar nu i december som har varit fyllda med information. 

 

Framöver kommer det att bli nomineringsmöte i februari och ett årsmöte i mars. 

Håll er uppdaterad om vad som händer genom att titta på Avd3:s hemsida. 

https://www.pappers.se/ 

Jag vill passa på att tacka er medlemmar för det gångna året samt 

önska er en riktigt GOD JUL & GOTT NYTT ÅR. 
Peo 

 

 

 
 


